

Title (en)

Device for the display of goods in sales installations

Title (de)

Vorrichtung zur Präsentation von Waren in Verkaufseinrichtungen

Title (fr)

Dispositif de présentation de marchandises dans des installations de vente

Publication

EP 0834274 A2 19980408 (DE)

Application

EP 97115442 A 19970906

Priority

DE 19640879 A 19961003

Abstract (en)

The display device, comprises a support arm (10) for the goods detachably fitting by push-fit coupling onto locally fixed part of wall plate (30) or similar. A radial projection (41) on one side and a complementary radial recess (42) on the other are formed at least one contact point between the plug which fits on the support arm end and the socket (35) in the wall plate. On pushing in/drawing out the plug the radial projection and recess form the two interconnecting closing halves of a press-stud type connector. At least one half is elastically deformable. The plug comprises two axial sections (15, 27) with different shape resistance so that one part is rotationally secure in the socket and the other forms the closing half of the snap fit connection.

Abstract (de)

Bei einer Vorrichtung dieser Art sollen Tragarme an beliebigen Stellen an einem ortsfesten Teil der Verkaufseinrichtung durch eine Steckkupplung schnell angebracht und wieder entfernt werden können. Dazu verwendet man als Steckkupplung unrunde Profile an einer Buchse und komplementäre Gegenprofile an einem Stecker. Um eine zuverlässige auszugssichere Steckverbindung zu erhalten, wird vorgeschlagen, an den Berührungsstellen zwischen dem Stecker (20) und der Buchse (35) Schließhälften (41, 42) einer druckknopfartigen Schnappverbindung (40) vorzusehen. Diese bestehen aus mindestens einem Radialvorsprung (41) einerseits und einer komplementären Radialausnehmung (42) andererseits. Dabei wird der Stecker aus zwei axialen Abschnitten unterschiedlicher Art aufgebaut. Der eine Abschnitt (15) ist formfest und sorgt im Einstektfall für eine verdrehungssichere Lage des Tragarms in der Buchse (35). Der andere Abschnitt (27) ist elastisch verformbar und Träger der Schließhälfte (41) der Schnappverbindung (40). <IMAGE>

IPC 1-7

A47F 5/08

IPC 8 full level

A47F 5/08 (2006.01)

CPC (source: EP)

A47F 5/0823 (2013.01)

Cited by

DE19905333A1; DE10207474A1; EP1338223A3; DE19924102A1; CN104172751A; DE19818269A1; EP0951851A3; US112411106B2; US8540198B2; EP0951851A2; EP1027848A2; WO2008116255A1; WO2005055774A1; WO0187123A1; WO0141604A1; WO03059128A1; US6631813B1; US11589688B2

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE DK ES FI FR GB GR IE IT LI LU MC NL PT SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0834274 A2 19980408; DE 19640879 A1 19980409

DOCDB simple family (application)

EP 97115442 A 19970906; DE 19640879 A 19961003